
COMISSIÓ D’ASSOCIACIONS
ACTA 6/2023-24

Lloc: En línia

Data: 11 de març del 2024

Hora de començament: 16:35h

Hora d’acabament: 17:01h

Assistència:

Benedetta d’Argenio, EU Society i AeFPE

Irene Laborda, Erasmus Student Network (ESN)

Júlia Baldó, Time is Up

Muriel Riera, Barcelona Debating Society (BDS)

Max García, Front d’Estudiants

Núria Garcia, United Nations Student Association of Barcelona (UNSA)

Àlex Aranda, Representant de les Associacions al CEUPF

Alba Torrent, Estudiant en Pràctiques al SACU

Ordre del dia:

1. Aprovació de l’acta anterior

2. Valoració de la Mostra d'Associacions

3. Ajuts de març

4. Setmana associativa del 15 d'abril

5. Proposta de cervesada de la Comissió al maig

Desenvolupament de la sessió:

1. Aprovació de l’acta anterior

S’aprova l’acta anterior per unanimitat.

2. Valoració de la Mostra d’Associacions

S’obre torn de paraula per tal que les associacions que ho desitgin puguin valorar la Mostra. Des de la

European Union Society es valora positivament l’activitat i es comenta que hi va haver molta gent interessada

en la seva associació. Des de Erasmus Student Network i Time Is Up s’informa que l’assemblea interna de

valoració encara no s’ha fet però que en general va tenir bona rebuda.



Després de la valoració individual, la persona representant de les associacions fa un recull de les

sensacions generals de com van anar les jornades. Es comenta que les associacions van estar còmodes i que es

va gaudir d’un bon moment de cohesió. A Poblenou, tot i que s'afrontava amb més incertesa, l’activitat va anar

molt bé, va ser molt ben rebuda i la participació al concurs va ser alta. A Ciutadella, tot i que el clima no va

ajudar, a mig matí la gent es va animar i l’afluència de gent va ser bona. Per altra banda, el concurs no va tenir

tant d’èxit. Pel que fa a les coses a millorar de cares a l’any vinent, es comenta que les associacions s’haurien

d’implicar una mica més en el muntatge i la recollida del material, així com en la logística de l’activitat en

general.

3. Ajuts de març

S’anuncia que des del dia 1 ja es poden sol·licitar els ajuts econòmics del mes de març. És un tràmit

lent al qual es necessita dedicar-hi temps, per la qual cosa s’encoratja a les associacions a no deixar-ho per últim

moment i a gestionar-ho des de la tresoreria de cada associació. Per altra banda, si es té algun dubte es pot

consultar amb la persona representant de les associacions. S’informa que es va fer arribar al Vicerector i al

SACU el malestar que suposen les dates d’aquesta convocatòria, al coincidir amb època d’exàmens.

Des de ESN es pregunta si aquesta convocatòria és com les altres dues del curs - primera convocatòria i

convocatòria d’ajuts pel català - a la qual cosa es respon que sí.

4. Setmana associativa del 15 d'abril

Es recorda que davant la divisió entre les associacions a l’hora d’establir les dates per la Mostra

d’enguany - algunes preferien al febrer i d’altres a l’abril - es va decidir impulsar una setmana associativa, a

mitjans d’abril, per tal que les associacions que ho desitgessin puguessin celebrar actes en aquelles dates. Es

promou que tots els actes que es tinguin previstos al tercer trimestre s’incloguin, si és possible, dins aquesta

setmana per tal de fomentar activitats interdisciplinars, generar més moviment entre els estudiants i fer-ne una

difusió conjunta i institucional que permeti arribar a més gent.

Es comenta que, de moment, l’únic acte més o menys definit és el de l’Universitari, el qual consistiria

en instal·lar un micròfon al pati del 20 per tal de fer una ronda d'associacions en què cadascuna es presentés,

exposés les activitats que fa, etc. S’obre torn de paraula per tal que les associacions assistents puguin proposar

activitats.

Des de AeFPE es comenta que les tardes del dilluns, dimarts i dimecres de la setmana del 15 d’abril

tindrà lloc el Cicle de Diàlegs de l’associació a l’Ateneu Barcelonès. La persona representant de les associacions

diu que aquests actes es poden incloure dins el marc de la setmana associativa i que no hi ha ca problema si

coincideixen per horari amb altres activitats.



Des del Front d’Estudiants s’informa que al tercer trimestre sempre s’organitza alguna xerrada però que

encara està per definir i s’informa que tan aviat com es tingui una data establerta es farà saber. Es pregunta, per

altra banda, si es fomentaria la difusió de les activitats d’aquella setmana, a la qual cosa es respon que sí, que es

té previst elaborar un calendari de les activitats proposades per les associacions i que aquest es faci arribar a

l’estudiantat a través de canals oficials, cartells i altres mètodes.

Es comenta que l’objectiu és tenir establert, després de Setmana Santa, quines associacions

participarien de la setmana associativa i quines no per tal de poder determinar els actes i els horaris al llarg de la

primera setmana d’abril. En cas que fos molt just, es planteja reconsiderar les dates.

5. Proposta de cervesada de la Comissió al maig

Es recorda que la cervesada del 15 de febrer es va haver d’anul·lar i que s’està renegociant una nova

data pel maig. S’informa que, en comptes d’assignar-la aleatòriament, es podria organitzar la cervesada de

manera conjunta entre totes les associacions i invertir els beneficis al fons de la Comissió.

La proposta queda pendent de votació al haver-hi poc quorum en la present reunió.

Esgotat l’ordre del dia, es dóna per conclosa la reunió de la Comissió d’Associacions del dilluns 11 de

març del 2024 a les 17:01, el contingut de la qual queda recollit en aquesta acta de tres pàgines.


